運輸計劃

季刊

第四十三卷 第四期

中華民國一○三年十二月三十日出版 (本卷共計四期,預定出版時間為一○三年三月三十日、 六月三十日、九月三十日及十二月三十日)

TRANSPORTATION PLANNING JOURNAL

Quarterly, Vol. 43, No. 4
December 30, 2014
(Publish dates for Vol. 43: March 30, June 30, September 30, and December 30, 2014)

本季刊內容不代表本所意見

The views expressed in the Journal are not necessarily those of the Institute of Transportation.

目 錄 Table of Contents

| 汽車客運路線特性與班次對運量之影響—以分量迴歸分析 林淑敏、張景福、饒志堅 | 343 |
|---|-----|
| The Impact of Bus Routes on Passenger Volume in Taiwan: Evidence from Quantile | |
| RegressionShu-Min Lin, Ching-Fu Chang and Chih-Chien Jao | |
| 公共自行車租賃站最佳區位選擇模式:以高雄市公共自行車為例 胡守任、劉昭堂 An Optimal Location Model for the Bicycle Sharing System: A Case Study of the Kaohsiung City-Bike System | 367 |
| 雨岸海運直航後貨櫃航商船舶設籍關鍵影響因素之分析 賀天君、鍾政棋、李選士 | 393 |
| An Analysis of Key Influential Factors for Ship Registration by Taiwanese Container | |
| Shipping Lines after the Cross-Strait Direct Shipping Links | |
| | |
| 探討臺灣港口發展國際郵輪母港之策略分析 蔡豐明、陳威能 | 411 |
| The Strategy Analysis for the Development of an International Cruise Home Port | |
| | |
| 運輸計劃季刊第四十三卷第一期至第四期分類目錄索引運輸計劃季刊編輯室 | 429 |
| Index to Classified Contents, Vol. 43, No. 1-4 | |